
LEADER Zuid-Limburg

Verslag van de 26e vergadering van de Lokale Actiesroep ([AGl

Tijdstip:
Locatie:

woensdag 13 oktober 2021, om 19.30 uur
Maaslandcentrum Elsloo, Burg. Maenenstraat 45 te Elsloo'

Opening en mededelingen
Voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom'

Bericht van verhindering is ontvangen van Wim Fredrix, Bertie Bisschops, Emile Henkens, Peter

Erkens en Jan Bormans.

t.

Bespreking en beoordeling proiect: Voedselvoorziening

Voorzitter nodigt de initiatiefnemers Joop Petit en Jeroen

Watersley.
Niessen uit voor een nadere toelichting.

eua procedure geeft de voorzitter aan dat hier nu in de LAG-vergadering een beslissing onder

voorbehoud wordt gegeven. Vanuit de gemeente Sittard-Geleen is een mailontvangen waaruit blijkt

dat de gemeente bereid is de gevraagde bijdrage te verlenen aan het LEADER project

Voedselvoorziening Watersley. Uiteraard onder voorbehoud van definitieve besluitvorming in het

College van B&W.
De voorliggende beoordeling van de LAG wordt definitief op het moment dat er een formeel besluit

ligt van het gemeentebestuur Sittard-Geleen dat ze akkoord zijn met de cofinanciering.

De heer Petit licht aan de hand van een power point presentatie een en ander toe.

Kort samengevat:
Watersley Sports & Talentpark ondersteunt de ontwikkeling van de gemeente Sittard-Geleen tot
topsportiegio door het creëren van een wooncampus' Een campus waar wonen, opleiden, werken

en u.iie tijà met elkaar verbonden zijn waardoor er een 'levendige' (topsport)gemeenschap

ontstaat. Deze ontwikkeling draagt niet alleen bij aan de herontwikkeling van een waardevol
gebied, maar draagt ook b[ uan à" ontwikkeling van de regio. Dit doen we door samenwerkingen

óp te zoeken met àe tot ate-gemeenschap a tokále organisalies en het bewustzijn van bestaande

kwaliteiten en kansen te vergroten.

Limburg biedt een breed scala aan mogelijkheden en faciliteiten voor (top)sporters. Op Watersley

Sports & Talentpark en in de nabije omgeving zijn talloze faciliteiten te vinden die ondersteuning

kunnen bieden aan de ontwikkeling van jonge (sport)talenten. Het doel van Watersley Sports &

Talentpark is om al deze faciliteiten àan elkáar te verbinden, waardoor er een groot netwerk ontstaat'

Juist deze verbinding is de kracht en optimaliseeft het grote geheel. Op deze manier profiteren alle

betrokken partijen, lowel de (sport)taienten als de organisaties/bedrijven, van de verbindingen en

samenwerkingen. beze ideale'omgeving biedt niet alleen mogelijkheden voor de lokale spoft, maar

trekt ook meer internationale sporters naar onze provincie. Wat nog mist in deze infrastructuur is

een voedselvoorzieniÀg die aansluit bij dit gedachtegoed. Middels een lokale voedselvoorziening

waarbij geëxperimentelrd kan worden-met lezonde én duurzame voedingsmiddelen, ontwikkelen

we een uitgebatanceerd dieet dat aansluit UÍ Oe wensen van de sporter' Vrij specifiek, maar ook

zeker goedlroor de gewone burger. Op deze manier zijn we niet alleen uniek in de directe omgeving,

maar ook op provinciaal (en wellicht zelfs nationaal) niveau'
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Maa r er s m eer WA nt naast het voorzren van de behoefte aan I ezon de voedi ng voo r topspofters
hebbe n we nog een I rotere droom Ee n droo m d bestaat u t het verbete ren van de wereld Het
prod uceren van voedse pee It daarbij ee n bel ngrij ke rol want voedsel ts zoveel meer da n dat WU
onszelf nu real tsere n Voed SC heeft n mel ij k invloed op on kt m aat, op onze gezond he id op onze
bod em, op onze nnovatie op onze cultuur etc etc. Daarom kijken we b ij Watersley noI een sta pJe
verder en proberen we de VC ran derende were d VA n voedsel an de man te bren g n, WA rbij
nternationa le beke ndheid op het I ebied VAn sport Ioed ka n hel pen

Samen met Jacco Walraven (een lokale ondernemer; voormalig eigenaar/chef-kok bij MEDS) zal er
worden gewerkt aan gezonde producten afkomstig van de oogit uit de voedselvoorziéning.
Daarnaast creëren we maatschappelijke impact dóor samen riet mensen met een afstand tot de
arbeidsmarkt een leer- en ontwikkeltraject aan te gaan in de vorm van dagbesteding. Samen met
Watersley, de begeleiders, maar ook de lokale gemeenschap leren ze alleJover voeáing en het
onderhoud daarvan. Ze gaan aan de slag met de lokale boer en leren hoe ze gezond kunnen leven.
In samenwerking met een lokaal fruitbedrijf en verschillende organisaties vergroten we het idee van
natuur-inclusief produceren en breiden wsde vierkante meters uit.

Onze filosofie:
Wat gezond is voor de sporters is ook gezond voor senioren en andere behoevende in de regio.

Aangezien een dergelijke voedselvoorziening uitermate goed past binnen het LEADER-plan, zoudenwij gaarne aanspraak willen maken op de subsidie om het terrein op een dergelijke manier te
ontwikkelen.

Voorzitter bedankt de initiatiefnemers voor hun uitgebreide toelichting en geeft de LAG-leden nu de
gelegenheid om vragen te stellen.

Vraas: ln het stuk zag ik dat jullie voor de toegang tot het park betaling gaan vragen.
Wat is daarvan de reden?
Antwoord: We zouden willen dat hêt park openbaar is. Echter het terrein heeft i.0 jaar leeg gestaan.
Wij hebben veel overlast gehad van mensen die niets te zoeken hebben in het park. Als je het
openbaar maakt, kun je mensen die overlast geven, moeilijk weigeren. We hebben nagedacht over
een oplossing en die hebben we gevonden: De vrienden van Watersley. Als je vriend van Watersley
bent dan mag je gewoon over het park lopen. En dan is de vraag hoe wordt je dat? Om vriend van
Watersley te worden heb je twee'mogelijkheden. Je kunt €2s,- per jaar betalen en dat geld wordt
geïnvesteerd in het park dus in het groen en niet in andere dingen. Of je doet 8 uur vrijwilligerswerk.
Zo ziin we begonnen. En de lijst met vrijwilligers groeit en groeit. ln principe is dus iedereen welkom.
Vraas: Hoeveel vrienden heeft Watersley nu?
Antwoord: We zitten nu in de buurt van 200 en er komen steeds meer mensen bij. Je kunt op
verschillende manieren "Vriend van Watersley" worden en daarmee heb je toegang tot het park.
Vraas: lk lees ook dat jullie sportevenementen willen organiseren. Nu zijn dat alleen maar
mountainbike-evenementen. Wat komt er daar nog meer bij?
Antwoord: Als organisatie houden wij ons bezig met evenementen, maar die evenementen zijn ahijd
gericht op de sporters en de sporten die we op Watersley hebben. Het verste zijn we ontwikkeld in
het fietsen. We hebben een eigen mountainbike parcours. We organiseren mountainbike
wedstrijden en wegwedstrijden voor jeugd maar dan in de allerhoogste categorie. Dus de beste van
de wereld komen naar onze regio. We proberen vervolgens deze jonge mensen (meisjes en jongens)
enthousiast te maken over onze plek. Om ze bij ons vervolgens te vestigen en te gaan studeren in
Maastricht, Heerlen of soms ook in Aken en zich te ontwjkkelen in de topsport.
3% wordt topsporter. 97o/o wordt geen topsporter. Maar T|Yovan die 97%gaat nooit meer weg uit
Limburg' lnmiddels zijn er tientallen sporters die in deze regio wonen. En een mooi voorbeeld is de
triatlon vrienden van Maastricht. Daar zijn inmiddels allerlei triatleten lid geworden die eigenlijk niet
prof triatleet zijn geworden maar wel hier zijn achtergebleven. En nu is de triatlon vereniging
Maastricht de snelst groeiende triatlon vereniging van Nederland. En dat komt omdat daar mensen
zitten die de spon een warm hart toedragen die de kinderen weer enthousiast maken voor de sport.

Vraae: Jullie telen nu courgettes, sla, komkommer en als het goed is 8 eieren per dag want jullie
hebben 8 n. Wat is het Ite van die voedi want die

2



moet ook uitgebalanceerd z'rjn. Dat mis ik nu een beetje in het verhaal. Want van hetgeen er nu

beschikbaar is kun je geen 70 sporters van een compleet gezond voedsel te voorzien. lk mis een

onderbouwing daarin.
Antwoord: Sporters hebben diëtisten, zij maken programma's, schema's afhankelijk wat de doelen

zijn in het jaar. Jaco Walraven de kok maakt de maaltijden vooral van materialen die ingekocht

worden. Een deel van de sporters kookt zelf. Een deel niet. 4 dagen koken ze zelf en 3 dagen eten ze

bij ons.
Door corona mochten wij heel lang geen restaurant hebben, toen kon het gewoon niet. Sinds de

zomer zijn we weer in beweging. We hebben nu ook weer maaltijden en maken we gebruik van de

povere producten die we hebben. lnmiddels zijn er door een aantal personen en diëtisten gewerkt

aan lijsten van kruiden, groeten en wat hebben we nu allemaal nodig en wat is interessant. Dat staat

allemaal in het beplantingsplan VêÍw€v€h; Zodat we zo maximaal mogelijk proberen de producten te

laten groeien die we ook goed kunnen gebruiken in de maaltijden. Dit is het begin maar we hopen

dit te vergroten.

Vraag: Hoeveel kippen komen er straks.
Antwoord:200

Vraag: lk zie in de begroting dat jullie twee bedragen hanteren, een bedra$ voor het dierenverblijf
van € 25.000,-- en een bedrag van € 33.000,-- voor de kipcaravan voor die 200 kippen.

Worden er ook nog andere dieren gehouden of alleen maar kippen. ln de stukken kon ik hierover

niets lezen. Graag vermelden welke dieren je gaat houden.

Antwoord: ls niet alleen voor kippen. We hebben ook varkens en ganzen op de wensenlijst staan.

Vraag: ln de lijst met stakeholders of samenwerkende partners zie ik de Kollenbergerboeren staan.

Wie zijn die Kollenberger boeren?
Antwoord: Je hebt een concept dat heet de Herenboeren. Zij zitten in Brabant. Dat is een model

waarin een collectief van mensen een coóperatie start met een boer erin. Dat initiatief is er maar is

nu nog niet effectief/operationeel. Het start in ianuari2O22.
Wij zijn aangesloten bij dit initiatief. Dat heeft de werknaam Kollenbergboeren, die naam wordt
overigens nog veranderd. Op het terrein voor het ziekenhuis waar woningen komen daar is een

grote leidingstrook en het idee is dat dat landbouw wordt. Wij zijn daarbij aangesloten en dat heet

Kollenbergboer.

Vraag: ln Sittard en omgeving wonen veel mensen. Hebben jullie contact met bewonerscollectieven

of alleen met individuele bewoners.
Antwoord: Dat is een mix van beide. Er zijn heel veel individuele contacten. Maar we hebben ook

contacten met collectieven zoals de Stichting Kollenberg, het lVN, Sittard Verleden en stichting Plók.

De mensen die zich spontaan melden zijn meestal individuen. maar je hebt er ook de Stichting

Kollenberg, daar hebben we contacten mee.

Mensen die zich melden zijn individuele mensen. Het aantal vrijwilligers begint zich verder te

ontwikkelen.
Nu moet het ook gestructureerd worden in een echt plan, zodat je twintig jaar vooruit kunt. Ook in

verbinding met collectieven.

Vraag: Het is een vrij groot terrein, 30 ha. Dat is groot als je daar groente op gaat verbouwen. Raken

jullie alles kwijt van de groente en zo niet, wat doen jullie met het overschot?

Antwoord: Uiteindelijk denken we dat we 6 ha aan eetbare producten krijgen.

We hebben nu ongeveer 1,5 ha daar liggen. Tot nog toe kunnen we alle producten die we over

hebben via de markt kwijt. De bedoeling is dat ook zo te houden. We gaan uit van een systeem zo

weinig mogelijk verspilling kent en zoveel mogelijk kwalitatief materiaal'.
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TIP: Elders in het land heb je ook dit soort initiatieven. Er zijn dames dle 1 of 2 ha grond hebben en
die maken verbindingen met de afnemers. Die kunnen zogenaamde aandelen kopen voor zoveel
euro per jaar en dan kunnen ze iedere week hun portie groente afnemen en dan weet je zeker dat je
het kwijtraakt.

Vraag:
lk heb met aandacht het stuk proberen te lezen. lk lees er vaker de term natuur inclusief. lk vind dit
een vage term. ls het biologisch? Wat bedoelen jullie daarmee.
lk maak me toch wel zorgen over het voedselbos. lk denk dat jullie een heel ander beeld hebben dan
dat het dadelijk werkelijk gaat worden. Gaan jullie een tuin aanleggen zoals op de foto is te zien of
wordt het een voedselbos?
Ahtwoord:
Wat wij hier gaan doen noemen we een natuur inclusieve voedselvoorziening . Dus de natuur doet
mee met wat mtj willen maken. We proberen die natuur allerlei rollen te geven, rol van rust, rol van
faciliteren van mountainbike parcours. maar zeker ook de rol van het produceren van voedsel. . We
hebben'nu een team van adviseurs die nu echt met die plannen bezig zijn en dus ook de juiste
plannen op de juiste plek en verder invulling hieraan geven.
Een voedselbos is een prachtig systeem, maar om topsporters te voeden is het niet voldoende. We
hebben ook andere producten nodig. Plan is dat de natuur inclusief meedoet en als dit gericht wordt
op sporters dan heb je in een bepaalde t'rjd meer eisen nodig. Proberen er een ecosysteem ervan te
maken.
De term voedselbos voor die hele 6 ha is niet de goede term. Er zijn ook delen die we inrichten als
groentetuin.

Voorzitter merkt op te luisteren naar hetgeen zij willen en dat beoordelen, want anders gaan we in
stramienen denken.
Opgemerkt wordt dat het niet helemaal helder is hoe groot het voedselbos is en hoe gewassen als
tomaat en courgetten daarin passen en waar de dierlijke producten vandaan komen. De producten
uit een voedselbos zijn voor een sporter niet voldoende. Sporters hebben eiwitten nodig.
Antwoord:
Er is 5 ha waar voedsel op wordt geproduceerd. Een deel daarvan is meer bos, een deel daarvan is
meer een kruidentuin en ander stukje is moestuin. Maar we zitten wel in een ecosysteem. We
hebben verbinding met een boer met koeien, zodat we daar de melk van krijgen.
We maken verbindingen in de buurt om te zorgen dat we alle producten bij mekaar krijgen en wat
kunnen wij zelf. Dat is de grond gebruiken om daar van alles op te laten groeien. Ganzen er op die
kunnen waken en die kunnen slakken eten. Varkens in bos laten lopen die grond omwoelen e.d.
Van het varken kan ik nog een worstje maken.

Vraag: Bij welke boer halen jullie de melk?
Antwoord: Er is nu nog geen boer waar wij de melk halen. Nu wordt de melk geleverd door HANOS.
Het komt niet van àe AH maar van de groothandel.
Vraas: lk ben ambassadeur van dit project. We hebben hier twee jaar over gepraat. Uiteindelijk is er
een programma uitgekomen dat een kans van slagen heeft en wat voldoet aan hetgeen wat we met
LEADER willen. Verder geen vragen.

Vraae: De naam Hachtelsteijn doet me denken aan verstandelijk gehandicapten. ls die organisatie
hierbij ook nog betrokken geweest.
Antwoord: ln het sociaal maatschappelijk programma zijn ze welerbij betrokken geweest. Ook
Daelzicht, Zuiderland. We proberen voor een heleboel mensen (we hebben nu zo'n 50 plekken) een
zinvolle dagbesteding te maken. En een van de zaken die we nu oppakken is een vaste groen groep
te maken met vrijwilligers. Professionele mensen en diensten en mensen uit de sociaal
maatschappelijke kant.
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Vraag: Zijn er ook scholen betrokken bij dit project?

Antwoord: Ja Citaverde Schoolvoor Mbo is betrokken. Daarnaast is ook de Da Capo praktijkschool

aangesloten

Vraag: Hoe is de dekking van het project? Waar komt de eigen bijdrage vandaan.

Antwoord: Uit eigen middelen.

Vraag: Jullie werken samen met Jaco jullie kok. ls het mogelUk dat hij met de voedselvoorziening een

restaurant start?
Antwoord: ls nu nog niet mogelijk, de vergunning is er namelijk nog niet. Maar straks ziin er 2

plekken. Het klooster en het restaurant. En we hebben nog een ander gebouw de verpleegstersflat,

daar kun je van buiten naar binnen

Vraag: Gaan jullÍe die cultuurhistorie naar buiten brengen, middels een tentoonstelling.

Antwoord: Er topen nu gesprekken met Sittards Verleden over ideeën hoe we dit straks gaan doen'

De oude processie route die op het terrein loopt gaan we veel meer in beeld brengen zodat je die

weer kan lopen. Maar wat we vooral doen is dat mengen met het gebruik dat wij doen. Je kunt

straks als je mountainbiker bent en je rijdt dat parcours dan kun je ervaren dat er bijzcindere dingen

opstaan. De andere kant is meer de religieuze route die je kunt wandelen en zal je ervaren dat er

een ander gebruik is. Er is een concept medegebruik. De cultuurhistorie krijgt zo een heel duidelijke

plek.

Vraag: Wat ik jammer vind, vroeger hebben daar mensen met een beperking jarenlang gewoond en

een jaar of 10 geleden heeft de overheid besloten dat die mensen in de wijk moesten wonen' De

vraag is overigens die ik steeds harder stel als politicus, hadden w'rj dat wel moeten doen? Hadden

wij dat goed besloten? Want als ik de omgeving zie waarbinnen dit gebeurt en de kinderen met een

beperking en die ouderen met een beperking daar zie lopen dan hadden ze die, naar mijn mening,

daar niet weg moeten halen.
Antwoord: We brengen die mensen langzaam weer terug naar die omgeving en we zien hoe

dankbaar ze zijn.

Voorzitter bedankt initiatiefnemers voor hun uitleg en geeft aan dat de LAG zich nu gaat beraden. ln

ieder geval wat LEADER ook vindt, ga door met dit ontzettend mooi initiatief op die ontzettend

belangrijke plek. Hij wenst hun veel succes met dit project. Hij geeft aan dat nog gewacht dient te

worden op he1 formeel besluit van de gemeente en het formeel besluit van de LAG wordt dan ook

pas definitief.
lnitiatiefnemers verlaten de vergadering.

Voorzitter geeft aan dat de voorlopige beoordeling al heeft plaatsgevonden en dat nu definitief

besloten moet worden of de LAG akkoord is met het project of niet.

Unaniem wordt door de LAG aangegeven dat zij akkoord zijn met het advies onder voorbehoud maar

dat onderstaande zaken. meegenomen moeten wordên'

Betrokkenheidfocus van onderwijs moet harder worden gemaakt. Zeker voor stageplekken en de

praktijkscholen en als er ruimte is voor stagiaires zullen ze die snel invullen maar daar moet wel de

focus op staan. Ook het HBO erbij inschakelen

Het is een heel creatief ondernemer, maar het realiteitsgehalte van het pan laat nog te wensen over.

Er moet eerst nog een stuk concretisering moet komen over de haalbaarheid en ook op de langere

term'tjn toch wat meer duurzaamheid en zekerheid te hebben.

\
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De begrotingsgetallen zijn te algemeen, dit moeten meer specifieke getallen zijn. Hoe is het bedrag
tot stand gekomen. Het is nog net niet goed genoeg uitgewerkt.

op dit moment moet er nog aan het plan gewerkt worden en geconcretiseerd

H'lj noemt in zijn bijlage de Kollenbergerboeren. En dan vraag je maar dan is het er nog niet. Ook
over de melk, dan vraag je wie is het, maar het is er dan nog niet.
Voorzitter merkt op dat initiatiefnemer ambitie heeft en dingen wil realiseren. Die z'rjn er nog niet.
Dat is logisch want hij zegt ik ga met dit plan die en die dingen realiseren. We kunnen hem nu niet
verwijten dat dat wat hij wil er nu nog niet is. Dat lijkt me niet fair.
We moeten uiteindelijk wachten op het resultaat.

We hebben door RVO alvast een quick scan laten doen. RVO kijkt heel erg naar de begroting, naar de
redelijkheid van de kosten. RVo vond de begroting goed in elkaar zitten. Ze gaven als opmerking dat
het nog onduidelijk was of er kippen werden aangeschaft, dat was onduidelijk, want kippen zijn niet
subsidiabel. Maar voor de rest was vooral de opmerking die RVO had op het oorspronkelijk
projectplan, dat je niet goed in beeld kreeg wat ga je nu precies doen. RVO gaf aan dat het wel
helder in de begroting stond opgenomen. Dus als je een beschrijving van je begroting maakt, is dat je
projectplan. En daar zijn initiatiefnemers wel mee aan de slag gegaan. Er hebben inmiddels al veel
gesprekken met in itiatiefnemers plaatsgevonden.

Kern is die sporters hoogwaardig voedsel te geven. De vraag is past het binnen LEADER.
Hij noemt het voedselbos, maar dat is het niet. Dat is heel wat anders dan wat initiatiefnemer zegt.
ook dat mobiele kippenhok is absurd. Als RVO dat accepteert dan is dat zo.maar ik heb daar mijn
vragen bij.

Voorzitter merkt op dat we als LAG nog wel wat suggesties aan hem kunnen doen. Hij is een
ondernemer die graag, dingen waarvan hij denkt dat mijn project beter en mijn rendement hoger,
daar staat hij wel voor open.

SUGGESTIES:

Er moet duidelijker worden hoe ze de 6 ha gaan inrichten, wat is voedselbos en wat is moestuin.
De opmerkingen van RVO zijn b'rj hun neergelegd en hebben ze inmiddels al aangepast.
We moeten nog wachten op de goedkeuring van de gemeente en we kunnen daarom nog suggesties
aan initiatiefnemers doorgeven.

Tussenvoorstel:
Voorzitter stelt voor om samen met llse, Peter en Wim een finaal gesprek met initiatiefnemer te
hebben waarin wordt aangegeven welke suggesties hier zijn binnengekomen. En dan is het aan
initiatiefnemer wat hij ermee kan doen. Wel concreet maken. Wat niet kan is dat wij gaan zeggen we
willen weten hoe het er precies uit komt te zien. Dat hebben we bij andere projecten ook niet
gedaan.

Het is een burgerinitiatief. Een traject wat wU faciliteren. Wij moeten niet zo alles vast timmeren dat
een struik niet ergens anders kan worden geplant. .

3

Na een lange discussie stelt de voorzitter nu voor dit project te beoordelen en vraagt aan de LAG
leden of zij akkoord kunnen gaan met het advies onder voorbehoud (voorbehoud van cofinanciering
door gemeente) zoals dat door de secretaris is aangegeven en de daarin voorgestelde puntenscore.
Met inachtneming van onderstaande concÍete suggesties gaat de LAG akkoord met het (positieve)
advies onder voorbehoud.

Bespreken/afronding en conclusie bovenstaand project Watersley

6



Jo: voor.
Peter: voor
Jos: voor. Die voedselverbinding moet concreter worden.

Alice: Project moet kans kr'rjgen. Als er een ondernemer is die de schouders eronder zet en dat

gebeurt hier trekt hij anderen mee.

Elian is voor maar dan wel met een aantal suggesties richting de ondernemer wat er nog

aangescherpt zou kunnen worden.
Voorzitter is er ook voor gezien de evolutie die in de planvorming zit. Van eeà heel globaal plan naar

een plan met een heel nadrukkelijke visie. En of alle onderdelen gerealiseerd gaan worden is van een

heleboel factoren afhankelijk. lk vind het toch we LEADER waardig'

Concrete SUGGETIES die tijdens het gesprek met Joop Petit aan de orde moeten komen:

o Hoe krijgt hij de financiering geregeld. ln de begroting de exploitatie specifieker aangeven.

Zodat duidelijk zichtbaar is er voldoende dekking is.

o Hoe richt je die 6 ha uiteindelijk in. Wat is voedselbos en wat is volkstuintje. Middels een

schets inzichtelijk maken.
o lnzoomen wat voór beesten hij daar gaat houden. Als hij een omgevingsvergunning moet

aanvragen moet hij daarin ook aangeven welke dieren hij gaat houden. De gemeente moet

daar uiteindelijk een oordeel over geven. ls dat dan conform. Of moet er nog een milieu

vergunning komen. Maar dat is voor de gemeente. Vee is niet subsidiabel.

Vraag aan initiatiefnemer moet zijn: Hou er rekening mee dat als je kippen of andere dieren

wilt houden dat je mogelijk toestemming nodig hebt van de gemeente en als je die niet krijgt

dan is het logisch dat die kippencaravan er niet komt.
r Samenwerkingsverband Kollenbergerboeren gaat hij opstarten. ln het plan duidelijk

vermelden dat dat l januari a.s. start.
o Onderwijsinstellingen (ook HBO).erbij zetten / vermelden'

Voor wat betreft de puntenscore van 23 wordt opgemerkt dat 1 punt extra dient te worden

aangebracht bij wederzUds begrip en contact. Hiermee komt het totaal aantal punten op24.

4 Bespreken overzicht nieuw ingediende proiect-initiatieven.

llse licht de lijst van nieuw ingediende project-initiatieven toe

Er worden ambassadeurs aangewezen.

5 Verslag van 23't" LAG-vergadering d.d. 29 iuli 2020

Akkoord.

Verslag van 24't" lAG-vergadering d.d. 9 december 2020
Akkoord.

Verslag van 25ste lAG-vergadering d.d. 16 december202O
Akkoord.

6 Rondvraag en sluiting

Niets meer aan de orde zijnde bedankt de voorzitter een ieder voor zijn/haar inbreng en sluit de

vergadering. Het volgende LAG-overleg staat gepland op woensdag 23 februari 2022. Dit overleg is

helaas niet door kunnen gaan en staat nu gepland op 18 mei2022.
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ACTIEPUNTEN

Nr lnhoud Wie Wanneer gêreed

L, Alsnog invullen Verklaring van
belangen

Degene die dat nog
niet gedaan hebben

Zo spoedig mogelijk

2. Aanpassen pré advies Historische
buitenplaats Elsloo.

Wim L6 december 2O2O

3. Overzicht p rojecten/in itiatieven
bijwerken

Wim Voor de volgende
LAG verbadering
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Naam Sector Aanwezig Afwezig
Hub Meijers (voorzitter) privaat X

Jos Brands privaat X

Alice Frijns:Stassen privaat X

Peter Geenen privaat X

Peter Erkens privaat X

Jan Bormans privaat X

Bertie Bisschops Privaat X

Elian Vanderheijden Privaat X

Emile Henckens Privaat X

Jo Dohmen privaat X

Wim Fredrix (secretaris, niet stemgerechtigd) publiek X

M irella Lamers (administratie, niet stemgerechtigd) publiek X

I lse Kortstee (niet stemgerechtigd) Publiek X

LEADER Zuid-Limburg

Presentielijst 13 oktober 2O2ír

Vastgesteld, L8 mei 2O22,

Hub Me rs

fu*q)"1*-
Voorzitter LAG Leader Zuid-Limburg

Wim Fredrix

Secretaris LAG Leader Zuid-Limburg
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